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ZAPISNIK 
4. redne seje Študentskega sveta Pravne fakultete Univerze v Ljubljani  

 
  V letu 2022/23 

 
 

 
Seja je potekala v četrtek, 16.3. 2023 ob 18.00 uri v senatni sobi 

 
 

 
 

Predlagani dnevni red: 
 
1. potrditev dnevnega reda; 
2. potrditev zapisnika 3. redne seje ŠSPF; 
3. poročila predstavnikov študentov PF v Senatu PF, delovnih telesih Senata PF in ŠSUL; 
4. aktualna študentska problematika; 
5. razno. 
 
Prisotni: 
Kristijan Briški, Maksim Miklič, Maja Vizjak, Gregor Lipovec, Alja Lušin, Maja Kalin, 
Manja Leskovar, Nika Podakar 
 
Seji se je pridružil Rok Kocjančič kot koordinator tutorjev. 
 
Odsotni: 
Sven Pungartnik Rauter 
  



 
AD1 
 
 
Predsednik Študentskega sveta Pravne fakultete Univerze v Ljubljani (v nadaljnjem besedilu: 
ŠSPF) Kristijan Briški je dal na glasovanje potrditev dnevnega reda. 
Nika Podakar je izpostavila, da seja ni bila sklicana v za to predvidenem roku in je da je 
možnost uvrstitve dodatnih točk na dnevni red potekla, še preden je bil sam sklic uradno 
objavljen. 
 
Predlog sklepa št.1: 
 
Potrdi se dnevni red 4. redne seje ŠSPF. 
 
Rezultat glasovanja: 

ZA: 8 
PROTI: 0 
VZDRŽANI: 0 

 
Sklep št. 1 je soglasno sprejet. 
 
AD2 
 
 
Predsednik ŠSPF je nadaljeval na naslednjo točko dnevnega reda.  
 
Predlog sklepa št.2  
 
ŠSPF potrjuje zapisnik 3. redne seje ŠSPF. 
 
Rezultat glasovanja: 

ZA: 8 
PROTI: 0 
VZDRŽANI: 0 

 
Sklep št. 2 je soglasno sprejet. 
 
AD3 
 
 
Predsednik ŠSPF je nadaljeval na naslednjo točko dnevnega reda in sicer poročila 
predstavnikov študentov PF v Senatu PF, delovnih telesih Senata PF in ŠSUL. 
 
Začel je Kristijan Briški s poročilom s seje Senata PF na katerem so bili potrjeni vsi akti 
potrebni ob prehodu na enoviti magistrski študij. Izpostavil je, da se bo 6.4.2023 izvedel 



 
informativni dan posvečen enovitemu magistrskemu študiju, kjer se bo študentom Pravne 
fakultete Univerze v Ljubljani (v nadaljnjem besedilu: PF) in potencialnim zunanjim 
zainteresiranim predstavilo spremembe in pomen le-teh za njih. Na informativnem se bo 
predstavilo med drugim tudi potek izmenjav v enovitem magistrskim študijem, prehajanja 
med programi in dodane informacije za študente, ki bodo iz študijskega procesa izostali daljše 
obdobje in s tem posledično izpadli iz programa dodiplomskega študija. Poudarek bo 
predvsem na študentih, ki trenutno opravljajo 1. letnik po dodiplomskem programu. Zahvalil 
se je tudi vsem, ki so podali predloge in zamisli, kaj naj se bolj podrobno predstavi oziroma 
izpostavi na informativnem dnevu.  
Nadaljeval je s poročilom s seje senata Univerze v Ljubljani, kjer sta s Rokom Kocjančičem 
v imenu ŠSPF predlagala pobudo, da se zagotovi enotno pristojbino k dodatnim 
izobraževanjem za vse študente Univerze v Ljubljani (v nadaljnjem besedilu: UL). Sprejeto 
je bilo, da kolegij rektorja UL izoblikuje rešitev in jo predstavi na naslednji seji senata UL. 
Uspešno je bila tudi koordinirana akcija Študentskega sveta UL, Študentske organizacije v 
Ljubljani in Študentske in Dijaške organizacije Slovenije glede prehodnega obdobja za vpise 
dijakinj in dijakov poklicnih šol s petim predmetom na študijske programe, s katero se je 
doseglo, da je minister podpisal dvoletno prehodno obdobje. Študentska organizacija v 
Ljubljani je v uradni izjavi zahtevala štiriletno prehodno obdobje. 
Gregor Lipovec je povedal, da je bilo na seji komisije za magistrski študij UL, potrjen predlog 
preimenovanja oziroma prevoda v angleške nazive. Maja Kalin je dodala, da je bilo na 
komisiji za dodiplomske zadeve UL prav tako sprejeta preimenovanja oziroma prevodi v 
angleški jezik. 
Nadaljevala je Nika Podakar s poročilom s Komisije za študijske zadeve. Na zadnji seji so 
sprejeli, da se bo pripravilo najpogostejša vprašanja in odgovori glede enovitega magistrskega 
študija in v Pravilnik o prehodu na enoviti magistrski študij je bila dodana omemba prepisa 
na enoviti magistrski študij. Poleg tega so obravnavali tudi Pravilnik o tutorstvu na Pravni 
fakulteti Univerze v Ljubljani pri katerem so člani komisije imeli več predlogov, nakar je Nika 
Podakar predlagal prekinitev točke dnevnega reda ter obravnavanje pravilnika na naslednji 
seji komisije. Ob približevanju dneva fakultete so potrdili prejemnike priznanj in pohval ter 
prejemnike zlate listine. 
Poročilo komisije o kakovosti so člani ŠSPF dobili v pisni obliki in sicer: »Naj na tej točki 
povzamem glavno glede mojega delovanja v Komisiji za kakovost. 
 
S komisijo smo pripravili letno poročilo (ki ga je nato sprejel Senat). Dogovorili smo se, da 
bo komisija bolj aktivna v prihodnje, zato bo tudi Komisija za kakovost pripravljala predlog 
nove Strategije. Na tej točki pa pridem do glavnega izziva pri mojem delu, o katerem sva 
večkrat govorila s predsednikom komisije (doc. Luka Mišič), glede trajanja mojega mandata. 
Ker je mandat potekel že konec 2022, sva se večkrat vprašala, koliko naj bom aktiven v 
komisiji, saj je prisoten "strah", da se bo tekom postopka, zamenjalo člana (torej mene), kar 
vpliva na delovne procese (morebitno seznanjanje s procesi novega člana itd.) in motivacijo 
pri delu (ali začeti nekaj, kar ne moreš dokončati). Ista težava se pojavi pri pripravi strategije, 
kjer apeliram na ŠSPF, da jasno pove, do kdaj so mandati, in kdaj so pričakovane morebitne 
zamenjave. 
 



 
V duhu dobrega sodelovanja te lepo pozdravljam, 
Urban Lečnik Spaić« 
 
Poročilo komisije za raziskovalno in razvojno delo so člani ŠSPF dobili v pisni obliki in sicer: 
»želel bi opravičiti svojo odsotnost na (zdaj že današnji) seji Študentskega sveta PF, na katero 
sem bil povabljen kot študentski predstavnik v Komisiji za raziskovalno in razvojno delo. 
Spodaj pošiljam poročilo dosedanjega dogajanja v komisiji, vendar česa pomembnejšega, 
zlasti v zvezi s študentsko problematiko, niti ni bilo. 
 
Edina seja v letošnjem študijskem letu je potekala v sredo, 15. 3. 2023. Ključna in 
najobsežneje obravnavana tematika je bila določanje kriterijev za ugotavljanje izjemnih 
znanstvenih dosežkov na PF, s pomočjo katerih bi se v prihodnje izbiralo po enega 
profesorja in asistenta, ki sta ob Dnevu fakultete nagrajena za svoje znanstveno-raziskovalno 
delo. Do sedaj so edini kriterij predstavljale SICRIS točke (torej objave), od sedaj naprej pa 
bi bili dodani še nekateri dodatni kriteriji. Cilja se med drugim na to, da bi se vsaj nekoliko 
(toliko, da vseeno ne vnaša preveč arbitrarnosti) odstopilo od pretirano kvantitativnega 
ovrednotenja znanstvenega dela, ki ne odraža nujno tudi kakovosti. Na podlagi dogovorjenih 
kriterijev trenutno dopisno poteka potrjevanje predloga letošnjih nagrajencev za izjemne 
znanstvene dosežke (komisija je namreč predlagatelj). Nadalje smo na seji na kratko govorili 
še o možnosti, da bi ponovno (po približno 10 letih) uvedli Dan raziskovalnih dosežkov, na 
katerem so profesorji predstavili svoje aktualne raziskovalne dosežke. Nato je prodekanja 
poročala še o dogajanju v zvezi z raziskovalnim delom v okviru Univerze, kjer so v pripravi 
reforme, vendar prav veliko še ni znanega.« 
Maja Kalin je izpostavila, da je Komisija za študentske zadeve sprejela odločitev za sprejetje 
svojega pravilnika. 
 
Predlog sklepa št. 3:  

 
ŠSPF se seznanja z poročili predstavnikov študentov PF v Senatu PF, delovnih telesih 
Senata PF in ŠSUL. 
 
Rezultat glasovanja: 

ZA: 8 
PROTI: 0 
VZDRŽANI: 0 

 
Sklep št. 3 je soglasno sprejet. 
 
AD4 
 
 
Seja se je nadaljevala s prehodom na točko aktualna študentska problematika. 
 



 
Začel je Rok Kocjančič, ki je poročal o poteku izoblikovanja Pravilnika o tutorstvu na Pravni 
fakulteti Univerze v Ljubljani. Sam pravilnik se sestavlja od oktobra, tutorji so za pravilnik 
pripravili osnutek, le-tega so nato uskladili s člani komisije za tutorstvo, kasneje so ga potrdili 
na srečanju tutorjev ter nato še na zboru tutorjev, kjer so bile dodane manjše spremembe, 
nakar je šel pravilnik na Komisijo za študijske zadeve, kjer se trenutno obravnava. Izpostavil 
je, da se gre zaradi zelo obsežne prenove za praktično za nov pravilnik. Pri sestavi pravilnika 
je bila vključena tudi mednarodna pisarna in ostali ključni deležniki. 
 
Predlog sklepa št. 4 
  
ŠSPF podpira predlagani Pravilnik o tutorstvu na Pravni fakulteti Univerze v Ljubljani.  
 
Rezultat glasovanja: 

ZA: 8 
PROTI: 0 
VZDRŽANI: 0 

 
Sklep št. 4 je soglasno sprejet. 
 
Nadaljevala je Nika Podakar, ki je izpostavila, da vrat v seminar 4 ni mogoče normalno 
zapreti in da je za zapiranje potrebno uporabiti določeno mero sile. Za oteženo zapiranje 
vrat je kriva temperaturna razlika med prostori seminarja in hodnika, saj se vrata zaradi le-
te ukrivijo. Predlagala je zamenjavo vrat za vrata iz drugega materiala.  
Nadaljevala je s informacijo, da je do nje v prostorih Pravne fakultete do nje pristopila 
študentka glede datuma izpita Izbrana poglavja zgodovine kazenskega prava, a jo je zaradi 
pomankanja časa napotila naj na e-mail naslov ŠSPF naslovi problem. ŠSPF e-maila ni 
prejel. 
Gregor Lipovec je izpostavil problematične projektorje v vseh predavalnicah in predlagal, 
da se pozove pristojnega za ureditev problema. 
 

Predlog sklepa št. 5:  

 
ŠSPF se seznanja z aktualno študentsko problematiko. 
 
Rezultat glasovanja: 

ZA: 8 
PROTI: 0 
VZDRŽANI: 0 

 
Sklep št. 5 je soglasno sprejet. 
 
 
AD5 



 
 
Seja se je nadaljevala s prehodom na točko razno. 
Kristijan Briški je člane ŠSPF povabil na dneve civilnega in gospodarskega prava, ki bodo 
potekali 20. in 21. aprila v Portorožu. 
Izpostavil je, da gre proces elektrifikacije uspešno proti koncu, a v določenih predavalnicah 
še niso priklopljeni v električno omrežje.  Nadaljeval je s informacijo, da prenova celostne 
grafične podobe se čaka na javno naročilo UL. Člani ŠSPF so se večinsko strinjali, da se bo 
sprejel začasni logotip ŠSPF. Nova spletna stran je v procesu prenove. ŠSPF svoje spletne 
strani ne bo imel, bo pa imel zavihek na prenovljeni spletni strani PF. Člane ŠSPF je obvestil, 
da se razmišlja o postavitvi »tihe sobe«, ki bi jo študentje lahko uporabljali za pripravo na 
tekmovanja oziroma za skupinsko učenje. 
Nadaljevala je Nika Podakar, ki je izpostavila, da sta s Svenom oblikovala vprašanja za 
anketo o kateri so člani ŠSPF razpravljali na prejšnji seji, ki se na podlagi podanih odgovorov 
razširja, trenutno pa je anketa v postopku sestave. Nika Podakar je prosila, da se za naslednjo 
sejo, določi drugi datum, saj ima na predviden dan neodložljive obveznosti.  
Manja Leskovar je izpostavila, da so se ji informativni dnevi PF zdeli suhoparni, saj niso 
odražali realnega vzdušja na fakulteti. Kristijan Briški je izpostavil, da so bili informativni 
dnevi splošno pohvaljeni in da se bo v prihodnje prizadevalo za še boljšo izvedbo. 

 

 

 

 

Seja je bila zaključena ob 19.22 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Maksim Miklič       Kristijan Briški 
Tajnik ŠSPF       Predsednik ŠSPF 


